
Fra: Petra Rahm (petra.rahm@gmail.com)
Sendt: 23.03.2018 11:18:12
Til: Tone Stedal Haugland; Merete Hauge; Gunnar Hemre Ringheim; Rakel Marøy; Unn Fauskanger; Per Hojgaard
Nielsen; Sara Rykke Mandelid
Kopi: 

Emne: oppdatering kunstutvalget Voss gymnas
Vedlegg: 
Hei allesammen!
Her kommer en liten oppdatering om arbeidet med kunsten til Voss gymnas, siden det er lenge siden vi har møttes!

Som noen av dere har fått med dere, må vi søke Voss kommune om fasade-endring, i forbindelse med Hilde Hauan
sitt arbeid til "gymsalsveggen". Jeg, Merete, Gunnar og Hilde er på saken, og vi skal prøve å få til et møte med
kommunen rett etter påske. Vi håper at dette kan behandles raskt i kommunen, sånn at prosjektet ikke blir forsinket.

Bildene vi ble enig om å kjøpe av Sveinung Iversen er blitt innrammet, og er levert på skolen. Der står de lagret inntil
jeg får anledning til å organisere montering.

Vi har bestilt to malerier fra Vanesa van Vlerken, som vi avtalte i forrige møte. Vanesa er igang med sine skisser, og vil
holde meg oppdatert underveis i sitt arbeid. Maleriene skal komme på plass før høstsemesteret starter.

Når vi har fått tilbakemelding fra Voss kommune blir det vel aktuelt med et nytt møte i kunstutvalget, for å se på de
endelige løsningene til Hilde. Dere hører fra meg når jeg vet noe mer!

Ha en riktig fin påske!
Petra


